
Uulu Põhikooli hoolekogu koosoleku protokoll
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1. koosoleku toimumise aeg ja koht: 20. november 2023, Uulu Põhikool

2. koosoleku algus- ja lõpuaeg: 16.30-18.30

3. koosoleku juhataja ja protokollija ees- ja perekonnanimi: juhataja Monika Kunder,

protokollija Gerli Jürima

4. koosolekust osavõtnud hoolekogu liikmete ees- ja perekonnanimed: Urmas Aava, Anne

Hindreus, Monika Kunder, Stinali Merivee, Mari Merimaa, Eve Kartau, Gerli Jürima, Marika

Luik, Reilika Kiviselg, Tauno Tamm, Anu Kukk, Pille Siitan, Ave Pärnaste

5. koosolekult puudunud hoolekogu liikmete ees- ja perekonnanimed: Ethel Alviste

6. koosolekule kutsutud isikute ees- ja perekonnanimed: Egle Rumberg

7. kinnitatud päevakord:

7.1. 2023/2024 õppeaastast

7.2. Arvamuse andmine kooli õppekava muudatustele

Alus: Põhikooli- ja gümnaasiumiseadus § 73 lg 1 p 3

7.3. Arvamuse andmine 2024. a eelarve projektile

Alus: Põhikooli- ja gümnaasiumiseadus § 73 lg 1 p 10

7.4. Jooksvad küsimused

8. koosolekul sõna võtnud isikute nimed ja ettepanekud:

8.1. 2023/2024 õppeaastast

Direktor Egle Rumberg andis ülevaate algavast õppeaastast: õpilaste arv ja klasside täituvus,

töötajate arv ning pedagoogiline personal, uued töötajad.

Kunder: Kuidas uued õpetajad on sisse elanud?

Direktor: Käsitööõpetaja kenasti. Ajalooõpetajaga keerulisem, sest noor õppiv õpetaja ning

seetõttu vajab rohkem tuge.

Luik: Positiivsena toon välja, et ajalootunnis peavad õpilased hakkama rohkem ise tegutsema ja

uurima.

Merivee: Milleks oli abiõpetajaid vaja?

Direktor: Kuna klassid on suured ja klassides on üha enam tuge vajavaid lapsi, siis on see

paratamatus, et õpetajal on klassi vaja abilist.

https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv
https://www.riigiteataja.ee/akt/13332410?leiaKehtiv


Kiviselg: Bioloogiaga on lood halvad. Tunnis ei õpita, vaid tegeletakse muude asjadega (nt

konfliktide lahendamisega). Gümnaasiumisse õppima läinud õpilastel on väga raske. Osasid

teemasid pole põhikoolis õpitudki.

8.2. Arvamuse andmine kooli õppekava muudatustele

Õppejuht andis ülevaate õppekavasse sisse viidud muudatustest. Selgituseks, kuidas jõudis

õppekavas B-võõrkeele valikusse vene keel ja saksa keel.

Kiviselg: Vene keel tundub kuidagi väga vanemate valik. Kindlasti peaks valiku tegemisse olema

kaasatud ka laps.

Õppejuht: Õppekavas on see ka nii kirjas, et valiku teeb lapsevanem koos lapsega.

8.3. Arvamuse andmine 2024. a eelarve projektile

Direktor andis ülevaate eelarvest ja rahalistest jaotustest

Kukk: Kas tugipersonaliks on ka rahasid arvestatud, nt logopeedi palkamiseks?

Direktor: See on jätkuvalt eelarves ja jaanuarist taas otsime logopeedi, kuid väga keeruline on

sellele kohale inimest leida.

8.4. Jooksvad küsimused

1. Siiani pole mingit selgust koolibussi osas. Kus maal sellega üldse ollakse?

Aava: Üks probleem on ringi pikkus mõjutab. Keegi ei taha olla esimene, kes bussile peab

minema ja väga vara tõusma. Teine murekoht, et teenust ei soovi keegi võtta, sest ajaliselt päevas

on väga väike kasutus (ainult hommikul ja pärastlõunal mingi aeg).

Direktor: Tegelikult oleks koolil kasutust palju rohkem, nt ujumine, võistlused jms.

2. Lapsevanematel on tekkinud küsimusi seoses toitlustamisega

Kiviselg: Kui lapsed esindavad kooli (nt spordivõistlustel), siis jääb lapsel saamata kooli soe

lõuna, sest kaasa võetakse üksnes saiake. Vanem peab siis panema lisaraha ja võimaldama talle

ise lõunasöögi. Vahel juhtub ka, et lapsel pole taskuraha kaasas ja ei saagi endale toitu osta.

Hindreus: vanem peab siis tegema valiku, kas laps läheb võistlusele või mitte, ega kedagi

võistlustele minema ei saa sundida.

Kiviselg: Ehk on mingi võimalus tellida võistlustel olles kohapeal toitlustus või võtta

termokarbiga koolitoit kaasa?

Kiviselg: Kas kusagil KSK-s või koolis saaks laps soovi korral (nt kui talle mõne päeva koolitoit

ei sobi) oma toitu soojendada?



Merivee: Koolitoidu soojendamine peaks olema ikka ainult neile, kel on otsene vajadus. See vist

pole väga mõeldav.

3. Miks pikapäeva toitlustust enam ei toimu?

Direktor: Pikapäevatund on neli korda nädalas ennekõike koduste tööde tegemiseks ja kestab ühe

akadeemilise tunni. Algklassidel on koolipäevad väga erineva pikkusega, mistõttu on ajaliselt

raske kõiki sööjaid ühel kindlal ajal sööma saada. Samuti oli keeruline arvepidamine ja tasu

arvestamine.

Hindreus: Lapsevanemana saan ju midagi lapsele kaasa panna.

Kukk: Võimalus ka anda lapsele taskuraha ja suunata ta Uulu kohvikusse.

4. Murekohaks jätkuvalt ka poe juurest teeületus.

Luik: Kuna raha ei ole, siis midagi lubada ei saa. Valgusfoor oleks võibolla lahendus. Praegu

suunatakse ressursid Tallinna poole. Ülekäigurada ei ole mõistlik siia tuua. See muudab nii

lapsed kui ka täiskasvanud veel hooletumaks ja paneb veel vähem liiklusele tähelepanu pöörama.

5. Kontrolltööde hulk trimestri lõppedes suureneb

Luik: Trimestri lõppu koguneb liiga palju kontrolltöid. Tekib tunne, et õpetajatel on äkki vaja

hakata hindeid panema. Kas oleks võimalik neid hajutada?

Direktor: Oleme ka ise seda märganud. Meil on mõte I trimestri lõikes kaardistada mõne klassi

näitel olukord ja õpetajatega sel teemal arutleda.

Kiviselg: positiivne tagasiside. Soovijad on saanud võimaluse lastekoorist aastaks välja astuda.

9. Vastuvõetud otsused:

9.1. Hoolekogu kiitis õppekava muudatused heaks. Otsuse poolt 13 hoolekogu liiget.

9.2. Hoolekogu kiitis heaks 2024. aasta eelarve projekti. Otsuse poolt 13 hoolekogu liiget.

9.3. Tehti ettepanek kutsuda järgmisesse hoolekogusse keegi Transpordiametist, et saada

vastuseid liiklusega seotud küsimustele.

Monika Kunder Gerli Jürima

Hoolekogu esimees Hoolekogu sekretär


